
ČLANIOKZKS...

Kljub časovni stiski
moramo plane
pravočasno sprejeti

Občinska konferenca ZKS Vič-Rudnik je 18.
novembra obravnavala med drugim tudi plan-
ske dokumente občine za obdobje 1981-85 in
za leto 1981. Razprave o planskih dokumentih
so bile v občinskem sindikalnem svetu ob istem
času, v občinski konferenci SZDL pa dan po-
prej. Naslednji dan pa so imeli enako razpravo
tudi v občinski skupščini. Ti podatki pa pomeni-
jo, da je bila prisotna velika časovna stiska.
Vprašljivo je zato, ali so vsi delegati in njihove
sredine temeljito premislili in dobro preštudirali
gradivo in niso morda Ie formalno dvignili roke
»za«.

Na to so opozorili tudi člani občinske konfe-
rence ZKS. Kljub dvoletnim pripravam je na-
stopila časovna stiska in je zato bil čas za javno
razpravo v krajevnih skupnostih in TOZD izre-
dno kratek. Dogovor ne temelji na samouprav-
nih sporazumih interesnih skupnosti za prihod-
nje plansko obdobje. Zato prihaja tudi do posa-
meznih nelogičnosti. Kljub vsemu temu pa so
člani konference podprli stališče komiteja, da
morajo biti dokumenti sprejeti v določenih ro-
kih brez zakasnitev.

Predlog dogovora o temeljih družbenega pla-
na naše občine v nekaterih številkah ni usklajen
z mestnim dogovorom. Tako naj bi družbeni
proizvod v mestu rastel za 3,5 odstotka, v viški
občini pa predvidevamo 4,5 odstotno rast. Taka
na prvi pogled nelogičnost je nujna. Le tako
namreč lahko zmanjšamo razlike med posamez-
nimi občinami v Ljubljani in se izkopljemo iz že
tradiconalne viške zaostalosti. V tem obdobju se
bodo aktivirale tudi pomembne investicije v
Tiskarni Ljubljana, Tovilu, Iliriji in drugod, ki
jih nismo uspeli dokončati v tem srednjeročnem
obdobju. Člani konference so tnenili, da mora-
mo in moremo doseči to številko, če hočemo
nadoknaditi zaostanek v razvoju.

Zaposlovanje v mestu naj bi se povečalo za
2,2 odstotka v viški občini pa le za 1,9 odstotka.
Vičani menijo, da je mestna številka za Vič-
Rudnik previsoka. Vemo kakšna je načrtovana
rast stanovanjske gradnje, vemo pa tudi, da
moramo za nove prebivalce preskrbeti tudi nove
družbene objekte. Za vse to pa ne bo dovolj
denarja.

V gospodarstvu so investicijski programi še
precej neusklajeni in nedodelani. V planu so
našli svoje mesto Ie tisti investicijski programi,
ki ustrez^jo vsem zastavljenim kriterijem in
imajo zagotovljena finančna sredstva.

Problem, da je nemogoče zagotoviti vsa sred-
stva za želje krajevnih skupnosti le-te kot kaže
ne razumejo v celoti in zahtevajo uresničitev
svojih potreb. Ta problem komunisti niso uspeli
v celoti rezrešiti in odpraviti. Navedemo naj le
primer cest. Vrednost predlogov je za 1,2 mili-
jarde dinarjev, možnosti pa so le za 60 milijo-
nov din.

Ob obravnavanju devetmesečnega poslova-
nja občinskega gospodarstva so ugotovili, da so
izgube manjše kot v prvem četrtletju in polletju,
kar pomeni, da so sanacije dokaj uspešne. SCT
TOZD opekarne imajo 1,2 milijona dinarjev
izgube, Magistrat TOZD Avtopark pa 6,6 mili-
jona dinarjev. V slednjem se izguba veča in
bodo morali o razreševanju te problematike še
posebej spregovoriti.

Pri obravnavi preoblikovanja izvršnih in
upravnih organov občine je člane konference
zanimalo med drugim tudi ali to ne morda po-
meni tudi povečanje zaposlovanja. Franc Krum-
berger, podpredsednik občinskega izvršnega
sveta je zatrdil, da zaradi tega ne bodo zaposlili
nobenega novega delavca.
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